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              VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN 4 FEBRUARI 2010. 

 

Aanwezig: mevr. Bracht; mevr. ten Boekel; dhr. van der Zee; dhr. de Wind; dhr. 

van Ravenzwaaij; dhr. Deekens; dhr. Klijn; mevr. Mooy. 

Afwezig: dhr. Landman; dhr. van Ammers; dhr. den Hollander; dhr. Tepas; dhr. 

van Gaalen. 

 

Dhr. van Ravenzwaaij opent de vergadering en heet een ieder welkom. 

 

Er zijn geen belangstellenden. 

 

Post. 

Er is een uitnodiging gekomen van de Gemeente om bijeen te komen om te praten 

over het convenant tussen de Dorpsraden en de Gemeente. In meerderheid 

wordt besloten dat we geen gebruik zullen maken van deze uitnodiging. De 

vragenlijst vullen we “klassikaal” in. De secretaris zal er zorg voor dragen dat dit 

bij de Gemeente terecht komt. 

Dhr. van Ravenzwaaij is bij het “e-debat” geweest. Er zijn diverse stellingen 

geponeerd en bediscussieerd. 

Er ontstaat discussie over het al dan niet zelfstandig blijven van de Gemeente 

Zijpe. 

Actielijst: dhr. van Ravenzwaaij heeft deze opgeschoond en zal deze rondsturen 

naar de leden. 

 

Verslag 7 januari 2010. 

Goedgekeurd. 

De DR maakt zich zorgen over de verplaatsing van het Botenstrand naar de 

Voorweg, omdat er veel mensen zijn die een strand willen zonder voorzieningen. 

De Reddingsbrigade maakt ook gebruik van het Botenstrand en die kan niet 

verplaatst worden. 

 

Werkgroepen. 

Senioren: allereerst een compliment van de senioren aan allen voor het 

schoonhouden van de stoepen. 

Verder wordt aangegeven dat er veel te hard wordt gereden op de Jewelweg. 

Het ophalen van het plastic is een ramp. De secretaris zal hierover een mail 

sturen naar HVC. 



  

Kunnen de plannen voor het Dorpsplein ge-update worden? Zoals een openbaar 

toilet? Door het initiatief van particulieren (en ondernemers) voor een MFA 

onder het plein is de start van werkzaamheden opgeschort en zal naar 

verwachting niet voor oktober 2011 plaatsvinden. In het laatste voorstel van de 

landschapsarchitecte zijn bezuinigingen doorgevoerd waardoor alle aspecten 

aangevoerd door de Dorpsraad eruit bezuinigd zijn. Dit vind de DR een slechte 

zaak. 

In het Voorjaarsoverleg met de Gemeente zal een voorstel neergelegd worden 

om een plaskar, van bijvoorbeeld de Fa. Vader, in de zomermaanden op het 

Dorpsplein te plaatsen en te laten exploiteren. 

Jeugd: dhr. de Wind heeft mevr. Lomax gemaild over het bankje bij de eerste 

hei. Zij zal contact opnemen met deze jongeren en het verhaal meenemen in het 

denktank-overleg met de Gemeente. 

De kans is erg groot dat de Hyksos gaat sluiten. Er zijn te weinig vrijwilligers en 

teveel regeltjes. De jeugd wil gewoon elke dag even een poosje bij elkaar zijn, 

met alle leeftijden door elkaar. Dhr. de Wind gaat dit opnemen met mevr. Lomax. 

De vraag zou kunnen zijn: zouden de jeugdwerkers van de Gemeente hier geen 

kantoor kunnen houden? Dan kan er nogmaals een oproep gedaan worden voor 

vrijwilligers. Er is dan een professionele onderbouw en dit zou heel goed kunnen 

werken. De leden van de DR zullen in hun omgeving mensen benaderen om 

vrijwilliger te worden. 

Financiën: de kascommissie is bijeen geweest en heeft de kas goedgekeurd. Wel 

is geconstateerd dat de Kerkverlichting een hele grote kostenpost is. Willen we 

dit blijven betalen? Mevr. Bracht gaat in het archief zoeken wat hier precies 

over afgesproken is. Dit komt op de agenda voor maart. 

Ook wordt er een nieuwe afspraak gemaakt over het beleid met betrekking tot 

de consumpties: "Met betrekking tot het gebruik van consumpties door de leden van de 

Dorpsraad tijdens vergaderingen: maximaal twee consumpties in de zaal, alcoholvrij. Alle andere 

dranken, die niet in de zaal worden genuttigd, zijn voor eigen rekening van het lid. Dit geldt 

tevens voor alle alcoholhoudende dranken”. 

Dit zal opgenomen worden in het Huishoudelijke Reglement. 

De secretaris zal met de beheerder van het Dorpshuis andere afspraken maken 

met betrekking tot de facturen en het nieuwe consumptiebeleid. (dit is dezelfde 

avond gedaan). 

 

Rondvraag. 

Mevr. Bracht: heeft zich verbaasd over het deel in het verslag van de 

vergadering van december over het ondergronds parkeren. Na enige discussie 

hierover wordt afgesproken dat mevr. Bracht contact met dhr. Landman 

opneemt hierover. Dit is inmiddels gebeurd en het verslag is aangepast. 

Tevens deelt zij mee dat zij per 1 maart 2010 geen huwelijken meer zal sluiten 

voor de Gemeente Zijpe. 



  

Elke avond/nacht parkeert er een vrachtwagen op het parkeerterrein aan de 

Duinweg. Mag dit wel? Dhr. van Ravenzwaaij gaat dit nazoeken in de Algemene 

Plaatselijke Verordening. Verder wordt haar aangeraden eens een praatje met 

de chauffeur aan te gaan. Dan wordt wellicht veel duidelijk. 

Dhr. de Wind: er is veel vorstschade op diverse wegen. Hij zal dit melden bij 

BelHerstel. 

Plannen we het jaarlijkse etentje nog in? Nee, dhr. Tepas is ernstig ziek, de 

behandelingen zijn zeer zwaar. 

Dhr. van der Zee: loopt een beetje achter met de site, en dan met name met het 

plaatsen van de verslagen. Nogmaals wordt de afspraak gemaakt dat de 

goedgekeurde verslagen op de site mogen. 

Dhr. Deekens: meldt dat hij de volgende vergadering afwezig zal zijn i.v.m. 

vakantie. 

Het Oranje comitee doet het dit jaar nog eenmaal. Dit komt o.a. door Restaurant 

Iegewies, die een bijdrage levert. Hij doet nogmaals een dringende oproep voor 

vrijwilligers, anders zal 2010 het laatste jaar zijn!!!!! 

Verder vraagt hij de DR naar hun mening met betrekking tot plannen van de 

Gemeente om de sluitingstijden van de terrassen op 24.00 uur te zetten en 

tevens de deuren dan te sluiten. Dus eenmaal binnen mag je blijven tot 

sluitingstijd,  maar na 24.00 uur mogen er geen nieuwe bezoekers meer in. Dit 

alles in het kader van het alcoholmatigheidsbeleid. De DR reageert verdeeld. 

Dhr. van Ravenzwaaij: staat op de 2e plaats bij de BKV op de verkiezingslijst. De 

kans dat hij wordt gekozen is zeer groot. Hierdoor zal hij niet meer kunnen 

inspreken namens de DR. Hij geeft tevens aan dat als de DR vindt dat zijn 

lidmaatschap van de DR niet samen kan gaan met zijn gekozen plek na de 

verkiezingen, hij zich zal terugtrekken als DR-lid. De DR ziet hier vooralsnog 

geen problemen. De DR zal moeten nadenken over een andere waarnemend 

voorzitter. Dhr. van de Zee zal dhr. Sluijs, oud-lid, polsen of hij belangstelling 

heeft. 

Tot zover de vergadering. Dhr. van Ravenzwaaij sluit de vergadering, dankt een 

ieder voor zijn bijdragen en wenst allen wel thuis. 

 

De volgende vergadering staat gepland voor 4 maart 2010. 

 

Callantsoog, 

21 februari 2010, 

A. Mooy, 

Secretaris. 

 

 

 



  

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


